
S SEJE OBČINSKEGA SVETA ZS

Samoupravljanja je vse manj,
malodušja pa čedalje več

Ti dve ugotovitvi sta se kot rdeča nit vlekli
skozi razpravo, ki jo je spodbudilo poročilo
družbenega pravobranilca samoupravljanja me-
sta Ljubljana o delu v preteklem letu na zadnji
seji občinskega sveta Zveze sindikatov Ljub-
1/ana Moste-Polje.

Družbeni pravobranilec samoupravljanja je
ugotovil, da se v zadnjih letih izredno slabša
ustavnost in zakonitost, tak način dela pa se
največkrat skrije za samoupravnimi odločitvami,
ki jih v OZD sprejemajo tako imenovani razšir-
jeni kolegiji vodilnih in strokovnih delavcev
tnimo vseh samoupravnih organov. V zadnjem
času je tudi veliko kršitev finančne discipline,
posebno poglavje pa predstavlja varstvo druž-
bene lastnine.

O tem so veliko zvedeli iz poročila o delu
postaje milice Moste-Polje, ki so ga tudi obravna-
vali. Predvsem jih je zanimala prometna varnost,
saj se je ta v lanskem letu primerjalno z letom
poprej precej poslabšaJa. Razpravljalci so menili,
da najbrž tudi zaradi nove Zaloške ceste, ki ni

zgrajena tako, kot bi morala biti, saj nima niti
posebnega prometnega pasu za avtobus.

Poleg teh perečih zadev so člani ObS ZS na 12.
redni seji obravnavali tekoče finančne zadeve ter
podrobno pregledali delo ObS ZS od sredine
januarja pa do te se/e, to je do 25. 2. Ugotovili so,
da so v OO ZS potekali zadnji občni zbori, letne
seje konference 0 0 ZS, veliko dela pa so imeli
okrog stavkovnih pravil in z organizacijo temelj-
nih kandidacijskih konferenc, ki potekajo prav
v tem času. Prav tako so zdaj v polnem teku
obravnave zaključnih računov OZD in poslovnih
poročil.

Prav o tem - o občnih zborih in obravnavah
poslovnih poročil - so imeli člani občinskega
sveta ZS veliko povedati. To sta namreč akciji,
kjer kot lani delovne skupine sodelujejo s posa-
mezno osnovno organizacijo ZS. Ponovno pa vsi
ugotavljajo, da so vedno ene in iste 0 0 ZS, ki ne
želijo pomoči obiinskega sveta ZS, dokler nimajo
takšnih prolemov, da sami zaprosijo zanje.
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